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Vlaams minister van Mobiliteit Ben Weyts verhoogt het investerings-
budget voor de fiets naar een historisch hoog niveau – en dat gaan we 
ook in Stekene voelen. Nog in deze bestuursperiode (tot 2019) is er 
Vlaams geld vastgelegd voor nieuwe fietspaden, voorbereidende studies 
en onteigeningen voor toekomstige fietsprojecten in Stekene. Fietsen 
wordt dankzij deze Vlaamse investering vlotter en veiliger.

Zo wil Weyts meer Vlamingen verleiden om de auto te ruilen voor de fiets. Zijn fiet-
sinvesteringsplan is goed nieuws voor Stekene. Concreet gaat het om de hernieuwing 
en aanpassing van de fietspaden langs de N403 (wat we in Stekene de provinciale baan 
noemen) vanaf de grens tot aan de ingang van het Stropersbos. 

“Hier zaten veel fietsers in Stekene al lang op te wachten”, weet onze lokale N-VA- 
afdeling. “We plukken nu mee de vruchten van het Vlaamse investeringsbeleid.” 

Bouw mee aan 
ons Stekene

Het jaar 2017 is halfweg. 2018 zal 
er snel zijn en wordt een jaar van 
een aantal belangrijke gebeurte-
nissen. Ik ga met pensioen en er 
zijn gemeenteraads- en provinciale 
verkiezingen. Van het eerste ligt u 
niet wakker, van het tweede hope-
lijk ook niet al teveel. Toch zijn net 
deze verkiezingen het moment bij 
uitstek waarop we kunnen kiezen 
voor het democratisch niveau met 
het meeste impact op onze leef- 
wereld: de gemeente. 

Vanaf dit najaar werken we volop 
aan ons verkiezingsprogramma 
voor de jaren 2019-2024. We gaan 
op zoek naar nieuwe, verfrissende, 
jonge ideeën. Jongeren mogen hun 
ideeën dus zeker doorgeven.

Natuurlijk is iedereen welkom om 
mee te bouwen en om mee na te 
denken aan het Stekene van de 
toekomst. 

Wilt u meewerken en mee  
nadenken aan het Stekene van 
2019-2024? Mail dan naar  
stekene@n-va.be.

Niet vergeten dat ook vandaag 
belangrijk is: geniet dus van de 
komende zomer en van de rest 

van het jaar 
2017.

Johan Van 
Duyse
afdelings-
voorzitter

Ben Weyts  
investeert in  

Stekense  
fietsinfrastructuur

Minister van Binnenlandse zaken en Veiligheid, Jan Jambon, 
komt op zondagmorgen 3 december naar Stekene.

Samen met de afdelingen Moerbeke en Sint-Gillis-Waas nodigen 
we Jan Jambon uit om zijn beleid en visie toe te lichten. Meer  
informatie volgt nog in de volgende huis-aan-huisbladen en via 
onze lokale website. Noteer deze datum alvast in uw agenda.

Jan Jambon komt naar Stekene!
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Vlaanderen feest

Tijd voor een (nieuwe) Vlaamse leeuwenvlag?
Is uw Vlaamse leeuwenvlag aan vervanging toe? Of heeft u er altijd al een willen bestellen, maar kwam het 
er nooit van? N-VA Stekene zorgt daarvoor. 

Wenst u een vlag stort dan voor 3 juli  10 euro op rekening BE 
77 8601 1493 1642 van N-VA Stekene en vermeldt in de om-
schrijving of het een raam- of mastmodel moet zijn.  U kan ook 
10 euro afgeven aan enkele van onze bestuursleden (zie gegevens 
hieronder). De vlaggen zijn 150 bij 115 cm en worden u ten laat-
ste op 10 juli bezorgd.

Word nu lid en krijg een leeuwenvlag
Als u nu lid wordt van de N-VA dan krijgt u er een leeuwenvlag 

extra bovenop. U stort gewoon 12,5 euro op het rekening- 
nummer van N-VA Stekene (BE77 8601 1493 1642). 

N-VA geeft geschenkjes weg op 11 juli!
Laat u de leeuw wapperen op de Vlaamse feestdag, dan brengen 
wij u een geschenkje. Om hiervan heel zeker te zijn, mag u ons 
uw naam en adres alvast doorgeven (via de gegevens hierboven) 
of mailen naar stekenevlagt@telenet.be

Zwaar verkeer hoort niet in de dorpskern
Hoe kunnen we doorrijdende vrachtwagens uit heel Europa uit onze Wase dorpen en steden weren?  
Deze vraag houdt de N-VA al langer bezig. 

Alvast niet door her en der een bord 
“verboden 3,5t” te plaatsen. Sommige 
beleidsvoerders poseren dan trots voor 
de foto, maar als er niet elke dag een 
agent een oogje in het zeil houdt, brengt 
het niets op. Bovendien treft men er 
ook onze Wase handelaars mee die van 
de ene naar de andere gemeente rijden 
én verschuift men het probleem van de 
ene straat/gemeente naar de andere.  
De N-VA pleit voor een plan dat zich 
niet beperkt tot gemeentelijke grenzen: 

het ANPR-schild (camera’s met Auto-
matische Nummerplaat Registratie) 
rond het Waasland. 

Hierdoor kunnen we:
1   Elke doorrijdende vrachtwagen au-

tomatisch registreren en beboeten
2   Vrachtwagens van lokale bedrijven 

ontzien door een ‘witte’ lijst
3    Inbraken en andere misdrijven 

ontraden en oplossen

Pieter De Witte (0495991339 of Stadionstraat 45)
Lorette De Permentier (0495721612 of Molenstraat 20)
Rony Dragon (0486708709 of Paardebloemstraat 4)
Martine Mertens (0485863165 of Voorthoekstraat W205)
Rudi De Boever (0483258939 of Bormte 226)
Gunter Van Campenhout (0475458632 of Heirweg 87)
Johan Van Duyse (0476552894 of Voorthoek 33)
Heidi Van Gaever  (0477242681 of Peter Benoitlaan 30)
Freddy Vercauteren (0473428126 of Donkerhofstede 26)
Arnoud Heyse (0475 71 29 10 of Sint-Jozefslaan 37) 
Maria en Wies Mortier Dhollander (0473 99 93 19 of Stationstraat 75)

N-VA-familiedag in  
Wachtebeke
Op 17 september is het weer tijd voor de 
N-VA-familiedag.  
Deze keer vindt die plaats in het provinciaal 
domein Puyenbroeck.

Alle info  

vindt u op 

www.n-va.be
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Schepen Kris Van Duyse in de kijker
 °1970
 Woont in Dorpsstraat 87
 Getrouwd met Katrien
 Twee kinderen: Tuur en Kaat

 Werkt bij Vandersanden Group
 Hobby’s: muziek en sport
 Schepen sinds 2010
 Actief bij N-VA sinds het begin

Kris, jij bent verantwoordelijk voor 
openbare werken, mobiliteit, parken en 
plantsoenen, waterbeleid, nutsvoorzie-
ningen, begraafplaatsen, gebouwen en 
monumentenzorg. Dat is een hele lijst.

“Vele van deze zaken zijn onlosmake-
lijk met elkaar verbonden en het is dus 
logisch dat ze binnen mijn bevoegdheid 
vallen. Bovendien vereisen bijvoorbeeld 
openbare werken en mobiliteit over-
leg met de buurgemeenten en met het 
Vlaams Gewest. We zijn al eens meer in 
Brussel, kunnen soms iets minder zelf 
beslissen en het gebeurt soms trager dan 
we zouden willen. 

Graag wil ik de parallelwegen langs de ex-
presweg prioritair aanpakken, maar daar 
moeten we met de Vlaamse Overheid 
over onderhandelen. Een ander punt dat 
daar op tafel ligt is de ontsluiting van de 
ambachtelijke zone die via de gewestelijke 
weg moet gebeuren. Natuurlijk krijgen we 
ook vaak goed nieuws vanuit Brussel. 

We hebben een doorbraak rond de 
fietspadenproblematiek langs de vroegere 
‘provinciale baan’. Heel vlug zal het stuk 
tussen de Nederlandse grens en de Wal 
aangepakt worden en dat dat nodig is 
hoef ik niet te vertellen.  Later volgt dan 
de volledige aanpak van die fietspaden op 
ons grondgebied.” 

Krijgen we binnenkort ook een vernieuwd 
centrum?
“We denken al lang na over het verfraai-
en, vernieuwen en eigentijdser maken van 

de Stekense dorpskern. 
Onze vrij brede baan biedt 
hiervoor heel wat moge-
lijkheden en dat zouden 
we toch graag tijdens 
de volgende legislatuur 
aanpakken. 

Natuurlijk begint zoiets 
met het verzamelen van 
goede suggesties en met 
het maken van een studie 
en zover zijn we op dit 
ogenblik nog niet, maar 
er is toch al een idee dat 
we met onze dorpskern 
iets beters kunnen doen. We kunnen al 
beginnen nadenken nietwaar.

Waar ben je trots op?
“Fiets- en voetpaden blijven prioritair.  
Ik ben dan ook trots dat Stekene volop 
inzet op nieuwe fiets- en voetpaden en 
daarvoor elk jaar heel wat geld opzijzet.” 

Fietspaden komen eraan in de Vlas-
rootstraat en de Nieuwstraat, terwijl we 
later ook het fietspad in de Ijzerhand-
straat willen aanleggen, zodat je veilig 
van Kwakkel naar het nieuwe fietspad in 
de Nieuwstraat kan rijden. 

In de buurt van Wildernis, Berg en 
Zeshoek zullen rioleringswerken worden 
uitgevoerd en de kerkomgeving van  
Kemzeke krijgt een grondige opknap-
beurt. Een en ander moet klaar zijn voor 
de viering van 900 jaar Kemzeke op het 
einde van dit jaar.

 En op dit ogenblik zijn we volop bezig 
met de ‘Kerkstraat’ en omgeving.  
Nog enkele maanden doorbijten en  
de aloude straat met de slechte kasseien 
zal er mooi en modern bijliggen.

Samen naar Straatsburg op 3 en 4 oktober?
Op 3 en 4 oktober gaat de Moerbeekse N-VA-afdeling naar Straatsburg. 
Vanzelfsprekend bezoekt men er de Europese instellingen waarbij Euro-
parlementslid Anneleen Van Bossuyt ons rond zal leiden. We verkennen 
verder ook de stad en de streek. 
Hebt u interesse om mee te gaan dan moet u zich wel  
haasten, want de interesse is groot en de plaatsen zijn beperkt, en dan belt u eens naar de 
voorzitter van N-VA Moerbeke Marc Cossaer (0486 95 96 36). Hij kan u alles vertellen over 
het programma, de prijs, vertrekuren en zoveel meer.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Meer slagkracht voor Inspectiediensten Dierenwelzijn
Ben Weyts investeerde daarnaast fors in extra mankracht voor de 
dienst Dierenwelzijn. Zo kan Vlaanderen nog kordater optreden tegen 
dierenbeulen. Een echte dierenpolitie is daarmee niet veraf meer.

“We moeten echt laten zien dat dierenmishandeling niet meer wordt 
getolereerd in Vlaanderen”, vindt de minister. “En de ambitie van deze 
Vlaamse Regering eindigt niet bij een hoger aantal boetes en sancties 
tegen dierenleed. Op vlak van dierenwelzijn moet Vlaanderen aan- 
knopen bij de Europese koplopers.”

Onverdoofd slachten verboden vanaf 2019
“Kort na mijn aantreden als minister maakte ik al duidelijk dat het 
onverdoofd slachten op tijdelijke slachtvloeren zou worden verboden”, 
vertelt minister Weyts. “Deze lente bereikte ik een akkoord over een 
totaalverbod op onverdoofd slachten. Ook in slachthuizen.”

Vanaf 1 januari 2019 komt er een einde aan deze (momenteel nog 
massaal gangbare) praktijk in de slachthuizen. “Ik hoop dat er heel 
brede steun komt voor deze hervorming, ook van de oppositiepartijen”, 
zegt Ben Weyts.

“Vlaanderen neemt het voortouw 
voor meer dierenwelzijn. Daarop 
mogen we allemaal trots zijn.” 

Minister Ben Weyts strijdt tegen dierenleed
Sinds Ben Weyts in 2014 aantrad als eerste Vlaamse dierenminister, staat het thema dierenwelzijn echt op de kaart.  
De minister voert beleid voor álle beestjes, van gezelschapsdieren over landbouwhuisdieren tot exotische dieren en 
proefdieren. Met resultaat. Zo kwam er dit jaar een historische doorbraak in het dossier over onverdoofd slachten.

Foto: Anne Deknock


